

السادة/ البورصة المصرية- ادارة الاصحاح

تحية طيبة وبعد ،،

نشرف أن نرفق لسيادتكم بيان من شركة كونكريت فاشون جروب للاستثمارات التجارية والصناعية
ش.م.م. بخصوص تعيين السيد/ محمد حطب رئيسا للقطاعات المالية لشركة كونكريت فاشون جروب.

وذلك التزاما منا بتطبيق قواعد الاصحاح والشفافية

ونفضلوا بقبول فائق الاحترام،،

شركة كونكريت فاشون جروب للاستثمارات التجارية والصناعية

مدير علاقات المستثمرين

نورهان زعزع



Concrete Fashion Group for Commercial and Industrial Investments S.A.E

**Press release on the appointment of Mr. Mohamed Hatab as
Concrete Fashion Group Chief Financial Officer**

Tuesday 11th of November 2025

Concrete Fashion Group for Commercial and Industrial Investments S.A.E (referred to as “CFG” or the “Group” or the “Company”) the leading luxury fashion manufacturer, retailer and exporter announces the appointment of Mr. Mohamed Hatab as Concrete Fashion Group Chief Financial Officer

Concrete Fashion Group for Commercial and Industrial Investments S.A.E announces today the appointment of Mr. Mohamed Hatab as CFG’s new Chief Financial Officer, effective November 2025.

Mr. Hatab brings a wealth of experience in financial management and strategic leadership proven capabilities to lead multi-billion-dollar corporations. With over 30 years of expertise across the food and beverage and consumer goods sectors, he has held several key leadership roles, including Chief Financial Officer of Kraft Heinz (North Africa), Olyan “El Rashidi El Mizan”, and Almarai “Beyti”, as well as Global Finance Manager at Mars Incorporated (USA) and Regional Finance Manager at Mars Incorporated (Egypt). Earlier in his career, he served at Unilever Egypt.

During his role in Mars Corporation, Mr. Hatab had 6 years international assignment in the USA when he managed more than 30 M&A projects globally and collaborated with McKinsey & Co. in developing the five-year Route-to-Market plan across four different markets (Saudi, China, Russia, and Mexico), driving strategic growth and operational excellence.

Mr. Hatab also holds an MBA from the London Business School and is a Certified Public Accountant (CPA) accredited by the California Board of Accountancy.

Dr. Alaa Arafa, Group Vice Chairman & CEO, commented: “*Mr. Hatab joins us at an exciting time of growth and transformation, and I believe he will play a key role in driving our financial strategy and supporting our vision for sustainable success. His leadership and global perspective will undoubtedly add great value to our organization.*”

Mrs. Maria Luisa Cicognani, Group Chairperson, commented: “*We are thrilled to welcome Mr. Hatab to our management team. His extensive experience in financial management, strategic transformation, and global operations will bring valuable perspective as we continue to strengthen our business foundations and accelerate our growth agenda.*”

About “Concrete Fashion Group”

Concrete Fashion Group is a leading luxury fashion manufacturer, retailer and exporter. The holding company is listed on the Egyptian Stock Exchange under the ticker CFGH. Concrete Fashion Group owns the homegrown brand Concrete, which is considered Egypt’s largest retailer for luxury wear with +50 stores in Egypt and a growing regional online presence. CFG also operates a successful ready-made garments export business through three world-class facilities serving prominent global fashion houses such as Brooks Brothers, Macy’s, Ralph Lauren, Massimo Dutti, Boggi Milano, Ted Baker, Tommy Hilfiger, Armani, JOOP! and Ramsey

Investor Relations Contact

Concrete Fashion Group for commercial and industrial investments S.A.E

Address: Nasr City Public Free Zone – 15 St. near North Area

Tel: +202 267 140 44

Email: investorrelations@concretefashiongroup.com

Website: www.concretefashiongroup.com

كونكريت فاشون جروب للاستثمارات التجارية والصناعية ش.م.م

بيان من الشركة بخصوص تعيين السيد/ محمد حطب رئيسا للقطاعات المالية لشركة
كونكريت فاشون جروب

الثلاثاء 11 نوفمبر 2025

تعلن كونكريت فاشون جروب للاستثمارات التجارية والصناعية ش.م.م (يشار إليها "CFG" أو "المجموعة" أو "الشركة")، المجموعة الرائدة في عالم صناعة الأزياء الفاخرة والتجزئة والتصدير عن تعيين السيد/ محمد حطب رئيساً للقطاعات المالية لشركة كونكريت فاشون جروب.

تعلن كونكريت فاشون جروب للاستثمارات التجارية والصناعية ش.م.م عن تعيين السيد/ محمد حطب رئيساً للقطاعات المالية لشركة كونكريت فاشون جروب وذلك اعتباراً من نوفمبر 2025.

تمتع السيد/ حطب بخبرة واسعة تمتد لأكثر من 30 عاماً في مجالات الإدارة المالية والقيادة الاستراتيجية والتحول المؤسسي، حيث قاد بنجاح فرق العمل في شركات إقليمية وعالمية تتجاوز قيمتها المليارات من الدولارات، خاصة في قطاعات الأغذية والمشروبات والسلع الاستهلاكية.

شغل السيد/ حطب العديد من المناصب القيادية البارزة، من بينها: رئيس القطاعات المالية لشركة كرافت هاينز (شمال أفريقيا)، رئيس القطاعات المالية على المستوى الدولي في شركة مارس إنكوربوريد (Mars Incorporated) بالولايات المتحدة الأمريكية، رئيس القطاعات المالية الإقليمي في شركة مارس إنكوربوريد (Mars Incorporated) في مصر بالإضافة إلى رئيس القطاعات المالية في مجموعة عليان "رشيدي الميزان"، بالإضافة إلى رئيس القطاعات المالية في شركة المراعي "بيتي". وقد بدأ السيد/ حطب مسيرته المهنية في شركة يونيليفر (Unilever) في مصر، حيث وضع الأسس الأولى لمسيرة مهنية متميزة في مجال الإدارة المالية.

وخلال فترة عمله في شركة مارس (Mars)، أمضى السيد/ حطب 6 سنوات في مهمة دولية بالولايات المتحدة الأمريكية، حيث تولى إدارة أكثر من 30 مشروع اندماج واستحواذ على مستوى العالم، كما تعاون مع شركة ماكينزي وشركاه (McKinsey & Co.) في وضع خطة خماسية المسار لدخول إلى الأسواق في السعودية، الصين، روسيا، والمكسيك ، مما ساهم في تحقيق نمو استراتيجي وتعزيز الكفاءة التشغيلية.

حصل السيد/ حطب على درجة الماجستير في إدارة الأعمال من كلية لندن للأعمال (London Business School) ، كما انه محاسب قانوني معتمد (CPA) من مجلس المحاسبة في ولاية كاليفورنيا.

وقد صرح الدكتور/ علاء احمد عبدالمقصود عرفه - نائب رئيس مجلس الإدارة والعضو المنتدب - قائلاً: "ينضم إلينا السيد/ حطب في مرحلة نمو وتحول استراتيجي، واننا علي ثقہ بأنه سيلعب دوراً محورياً في قيادة استراتيحيتنا المالية ودعم رؤيتنا نحو تحقيق النجاح المستدام. كما إن خبرته القيادية ورؤيته العالمية ستضيفان بلا شك قيمة كبيرة لمؤسستنا".

كما علقت السيدة/ ماريا لويزا تشيكوناني - رئيس مجلس الإدارة - قائلة: "سعداء بانضمام السيد/ حطب إلى فريق الإدارة لدينا، إذ سيبذل بخبرته الواسعة في الإدارة المالية والتحول الاستراتيجي والعمليات العالمية منظوراً قيماً بينما نواصل تعزيز أسس أعمالنا وتسرع تنفيذ خطط النمو للشركة".

نبذة عن كونكريت فاشون جروب
تحظى كونكريت فاشون جروب بمكانة رائدة في عالم صناعة الأزياء الفاخرة والتجزئة والتصدير، علماً بأن شركتها القابضة مقيدة في البورصة المصرية. تمتلك المجموعة شبكة تجزئة واسعة تتجاوز 50 متجرًا لعلامتها الشهيرة "كونكريت" التي تتفوق بسمعة قوية في مصر باعتبارها وجهة لأفخر صيحات الأزياء المصممة خصيصاً لتلائم مختلف الأذواق. كما تتحل المجموعة مكانة بارزة بأسواق التصدير لأرقى بيوت الأزياء على الساحة العالمية مثل Massimo Dutti وBoggi Milano وBrooks Brothers وArmani وMacy's وغيرها من العلامات الرائدة

للتواصل مع إدارة علاقات المستثمرين

كونكريت فاشون جروب للاستثمارات التجارية والصناعية ش.م.م.
العنوان: المنطقة الحرة العامة بمدينة نصر - شارع 15 بالقرب من المنطقة الشمالية
تليفون: +202 267 140 44

البريد الإلكتروني: investorrelations@concretefashiongroup.com
الموقع الإلكتروني: www.concretefashiongroup.com